

2011年12月英语四级写作常用词替换(1) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/647/2021_2022_2011_E5_B9_B412_E6_c83_647349.htm

1. A number of --- many/ a lot of 2. A great deal of ---a lot of 3. A great many --- a lot of 4. A great variety of ----- many kinds of 5. A variety of --- many kind of 6. Abundant -sufficient -ample enough 7. A small sum of little money 8.

Adequate --- enough 9. A majority of --- most of 10. Approximately almost 11. Above all --- the most important thing 12. accelerate increase 13. Accuse sb of doin ---- charge sb with doin 14.

Acquire---gain/ obtain 15. Acquaintance ---friend /company 16.are highly condemned ---- people criticize . . Badly 17.

advocate call for 18. adversity hardship 19. afford to can pay for 20.

attribute to because of 21. Assailed by --- troubled by 22. Anticipate ---foresee/ predict/foretell 23. Appeal to sb ---fascinate sb/ attract sb

24. appeal to ---call for 25. arise from originate from 相关推荐：

#0000ff>四六级写作冲刺备考：常见错误分析 #0000ff>2011

年12月英语四级写作实用绝招 #0000ff>大学四六级考试作文必备

佳词替换 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。

详细请访问 www.100test.com